
SUNDSSTRANDS SAMFÄLLIGHETSFÖRENING 

 

Sundsstrands samfällighetsförening  

Protokoll styrelsemöte 

Tid: 21-04-14 kl. 18:00-19:30  

Plats: digitalt  

Närvarande:  

Ordinarie ledamöter:  

Sara Ejnell Svensson (ejnell.svensson@gmail.com)  

Per Böe (per.boe@telia.com) 

Henrik Balkander (henrikbalkander@gmail.com) Förhindrad punkt 1-6 

Lena Bohlin (lena.k.bohlin@gmail.com)  

Jan-Ove Lundqvist (janove_l@icloud.com) Förhindrad punkt 6 

Suppleanter:  

Glenn Josefsson (glenn.josefsson@gibon.se) ordinarie ledamot punkt 1- 6 

Andreas Brolin (andreas-2000@hotmail.com)  Ordinarie ledamot punkt 6 

Dagordning 

1. Ordförande öppnar sammanträdet 

2. Val av justeringsman  

Styrelsen beslutar att välja Per Böe.  

3. Fastställande av dagordning 

Styrelsen beslutar att godkänna dagordningen  

4. Föregående mötesprotokoll 21-03-18.  

Styrelsen beslutar att godkänna föregående mötesprotokoll.     

5. Kassarapport 

Kassören rapporterar att kassan är 364 194,90 kr per den 14/4-2021.  

Styrelsen beslutar att godkänna kassarapporten. 

6. Årsmöte 2021, motioner 
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Motion “Cykelpark 2.0”.  

Henrik och J-O lämnar mötet och Glenn och Andreas går in under beslutet. 

Styrelsen beslutar att skicka vidare motionen till årsmötet. 

Styrelsen ser positivt på motionen då den främjar hälsa och gemenskap i samfälligheten. Den 

avgränsar inte området och cykelbanan kommer vara öppen för alla som bor i och kring Uddevalla. 

Styrelsen är noga med att skötselplanen följs och de som utför arbetet kommer behöva vara noga med 

att följa de regler som finns.  

Styrelsen vill utse en arbetsgrupp som genomför arbetet då de ej anser att styrelsen ska genomföra 

arbetet själva. 

Styrelsen önskar att årsmötet utser kandidater för genomförandet av arbetet. 

Styrelsen har sett över ekonomin i samfälligheten och anser att samfälligheten kan avsätta 30 000 kr 

för arbetet med cykelbanan. 

7. 24-timmarsskyltar på Parkeringsplatserna.  

Prisuppgifter på 24-timmarsskyltar blir ca 8000 kr. Översyn är genomförd av J-O. 

Stolpar behöver flyttas. Det behövs 10 st skyltar. 

Styrelsen beslutar att köpa in skyltar. 

8. Belysning, Uddevalla energi. 

Nu har vi fått faktura. Ska kontrolleras innan vi godkänner den. J-O fortsätter att hålla 

dialogen med Uddevalla energi. 

Styrelsen beslutar att följa upp punkten på nästa styrelsemöte. 

9.   Städdag 

Totalkostnad för städdagen innefattande skötsel av grönytorna, stigar samt 

lekplatserna kommer bli ca 10 000 kr  

Styrelsen beslutar att godkänna beloppet och nu har samfälligheten utrustning även 

till nästa städdag, tex sopkvastar, hinkar m.m.  

10. Kontakt med kommunen gällande trappor på området. 

Fortsatt kontakt med kommunen, den som haft frågan på sitt bord kunde ej svara så nu 

är frågan skickad vidare. 

Styrelsen tar upp frågan vid nästa möte.   

11. Postnord 

Styrelsen för en dialog med Postnord. Det finns beslut som är tagna mellan post nord 

och samfälligheten när området byggdes. De dokument borde vara gällande ännu. 

Styrelsen följer upp dialogen vid nästkommande möte. 

12. Övriga frågor. 

Inga övriga frågor.  

13. Nästa styrelsemöte blir efter årsmötet.  



 

  

Sara Ejnell Svensson Ordförande ____________________ 

Justeringsman Per Böe ____________________ 

Henrik Balkander Sekreterare ____________________ 

 


